

Recommended Use: Helps in the development and maintenance of bones and teeth. Helps maintain proper muscle function and tissue formation. Helps to maintain heart muscle function, normal electrolyte balance, and the body's ability to metabolize nutrients. Helps in energy metabolism and is a mineral supplement.

Medicinal Ingredients: Each capsule contains:
Magnesium (bisglycinate) 100 mg

Non-medicinal Ingredients:
Hydroxypropylmethylcellulose, magnesium stearate, microcrystalline cellulose.

Recommended Dose: Adults: 1 capsule 1-2 times per day or as directed by a health care practitioner.

Safety sealed for your protection.

Do not use if seal is broken or missing.



*Only available from health care professionals.
Seulement disponible via un professionnel de la santé.*



Magnesium Bisglycinate

100 mg Elemental Magnesium
100 mg de magnésium élémentaire

120 CAPSULES/
GÉLULES



NPN 80094916

Usage recommandé : Aide au développement et au maintien des dents et des os. Aide à maintenir le bon fonctionnement des muscles et à la formation des tissus. Aide à maintenir la fonction cardiaque, l'équilibre normal des électrolytes et la capacité du corps à métaboliser les nutriments. Aide au métabolisme énergétique et est un supplément minéral.

Ingrédients médicinaux :
Magnésium (bisglycinate) 100 mg

Ingrédients non médicinaux :
hydroxypropylméthylcellulose, stéarate de magnésium, cellulose microcristalline.

Dosage recommandé (adultes) : 1 capsule 1-2 fois par jour ou selon les directives d'un professionnel de la santé.

Sceau de sécurité pour votre protection.

Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

Distributed by/Distribué par:
 Biomed International Products Corp.
102-3738 North Fraser Way, Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:
Exp: